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W Sejmie procedowany jest projekt nowelizacji ustawy o podatkach i opłatach lokalnych.

Podatek od budynków zajętych pod działalność w zakresie świadczeń zdrowotnych miałby wynieść nie

więcej niż 4,27 zł za m kw., ale co najważniejsze objąć wszystkie pomieszczenia zoz.

Przeredagowano treść art. 5 ust. 1 pkt 2 lit. d ustawy. W związku z tym stawka preferencyjna stosowana

ma być nie tylko do pomieszczeń budynku związanych bezpośrednio z udzielaniem świadczeń

zdrowotnych, lecz również do zajętych na cele administracyjne, gospodarcze i socjalne.

Nowelizacja miałaby wejść w życie 1 stycznia 2011 r.

Odpowiedź ministerstwa zdrowia. Skierowania na leczenie uzdrowiskowe

„W odpowiedzi na: pismo (ZPP) w sprawie propozycji zmian do Rozporządzenia Ministra Zdrowia

zdnia 28 sierpnia 2009 r. w sprawie kierowania na leczcie uzdrowiskowe (Dz. U. z 2009 r. Nr139. poz..

1135) uprzejmie informuję, że w Ministerstwie Zdrowia trwają obecnie prace nadnowelizacją w/w

rozporządzenia, mające na celu m.in. przedłużenie ważności skierowania naleczenie uzdrowiskowe.

W odniesieniu do propozycji aby: „skierowania na leczenie uzdrowiskowe bezpośrednio dokonywał

lekarz specjalista Narodowego Funduszu Zdrowia", przedstawiona propozycja wchwili obecnej

nie wydaje się być możliwa do wdrożenia w życie, z następujących powodów:

- lekarz wystawiający skierowanie na leczenie uzdrowiskowe powinien znać dokładnieprzebieg choroby

pacjenta (nie tylko z dostarczonej dokumentacji medycznej) orazprzeprowadzić pełne badanie lekarskie

- oddziały NFZ zlokalizowane są w większości w miastach wojewódzkich, do którychtrudności z

dotarciem mieliby przewlekle chorzy pacjenci z odległych rejonów Polski,oddziały NFZ nie mają również

możliwości zapewnienia gabinetów do badania pacjentów

- w chwili obecnej na terenie Rzeczypospolitej Polskiej jest niewystarczająca ilość lekarzyspecjalistów

balneologii i medycyny fizykalnej, która mogłaby przeprowadzać wstępnekwalifikacje i wystawiać

skierowania dla każdego pacjenta na leczenie uzdrowiskowe.

Ministerstwo Zdrowia dziękuje za zainteresowanie problemem lecznictwa uzdrowiskowego,

aprzedstawione wnioski, w miarę możliwości ich realizacji, będą wzięte pod uwagę podczaskolejnych

prac nowelizacyjnych.”

/-/ Włodzimierz Śliwiński

Naczelnik Wydziału ds. Uzdrowisk

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

 1 / 1

Phoca PDF

http://www.tcpdf.org
http://www.phoca.cz/phocapdf

